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18 November 2015 / 18 novembre 2015

IOTC CIRCULAR 2015–107/ CIRCULAIRE CTOI 2015–107

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: COMMUNICATION FROM THE CHAIRPERSON OF THE INDIAN OCEAN TUNA
COMMISSION

I wish to inform you that the Chairperson of the Indian Ocean Tuna Commission has considered the responses received
from six CPCs (Australia, European Union, Mauritius, Seychelles, Sri Lanka and United Kingdom (Territory)) in
relation to IOTC Circulars 2015-076 and 2015-091, concerning the six Sri Lankan vessels and the nine Indian vessels
on the IOTC Provisional IUU List, from the 19th Session of the Commission. The Chairperson has concluded that “due
to a lack of interventions from the majority of the CPCs and with no quorum”, the vessels should remain on the IOTC
Provisional IUU Vessels List, in accordance with paragraph 14 (iii) of IOTC Resolution 11/03 On establishing a list of
vessels presumed to have carried out illegal, unreported and unregulated fishing in the iotc area of competence.

Madame/Monsieur,

SUJET: COMMUNICATION DU PRESIDENT DE LA COMMISSION DES THONS DE L’OCÉAN INDIEN

Je tiens à vous informer que le Président de la Commission des thons de l'océan Indien a examiné les réponses reçues
de six CPC (Australie, l'Union européenne, Maurice, les Seychelles, le Sri Lanka et le Royaume-Uni (Territoire)) en
relation avec les circulaires CTOI 2015-076 et 2015-091, concernant les six navires sri-lankais et les neuf navires
indiens sur la liste provisoire INN de la CTOI, de la 19iéme session de la Commission. Le président a conclu que "en
raison d'un manque d'intervention de la majorité des CPC et sans quorum», les navires doivent rester sur la liste
provisoire des navires INN de la CTOI, conformément au paragraphe 14 (iii) de la Résolution 11/03 de la CTOI visant
à l’établissement d’une liste de navires présumés avoir exercé des activités de pêche illégales, non déclarées et non
réglementées dans la zone de compétence de la CTOI.

Yours sincerely / Cordialement

Dr. David T.Wilson
Interim Executive Secretary / Secrétaire exécutif par intérim

Attachments / Pièces jointes:
 None/Aucune


